

034843-08

Superior

CONTIGO

USE AND CARE SHEET BILINGUAL

PACKAGING SPEC

THIS DRAWING IS A CONFIDENTIAL DISCLOSURE, THE SUBJECT MATTER OF WHICH IS THE PROPERTY OF IGNITE USA
© 2016 ALL RIGHTS RESERVED CONFIDENTIAL & PROPRIETARY
IMAGES FOR REFERENCE ONLY
NOT TO SCALE

ignite
180 N. LaSalle Street, Suite 700
Chicago, IL 60601

MARKETING:	REV	DATE	PAGE
S.GOLD	001	03.15.2016	1

DESIGN:	NOTE: All measurements in millimeters. Dimensions are for reference only.
T.MEI	

REVISION NOTES:
Updated guarantee icon and copyright date

PRODUCT MANAGER: _____

MARKETING COORDINATOR: _____

INDUSTRIAL DESIGN: _____

Inks:

L:
A:
B:
BLACK

PLACEMENT IMAGE
*must include dimensions and tolerances

Front

FOLD LINE

225mm

contigo®

SNAPSEAL™

TRAVEL TUMBLER

Care and Use Instructions

CAUTION

- Careful. The beverage you are about to enjoy may be very hot. For best results always use caution.
- Keep out of reach of children when filled with hot liquids.
- To properly use your SNAPSEAL™ mug:

Snap up to drink.

Snap down to seal.

- Prior to drinking, make sure the lid is properly threaded to the body and screwed down completely.
- If filling with boiling liquid, allow liquid to cool down WITH THE LID OFF for at least 3 minutes before attaching the lid.
- When attaching lid, make sure the drink seal is in the open position.
- DO NOT overfill. Fill liquids to just below the fill line in the body as shown.
- DO NOT microwave or freeze.
- DO NOT use cleaners containing bleach, chlorine, abrasives, and/or other harsh chemicals.
- DO NOT continue to use product if damaged.
- DO NOT carry bottles containing liquid in bags to help prevent accidental opening.

Fill line

USAGE RECOMMENDATIONS

- Suitable for hot or cold beverages.
- The SNAPSEAL™ lid that came with your new purchase is designed to fit only your new mug. Not for use with other products.
- To attach the lid, apply slight downward pressure and rotate counter-clockwise until you hear a click and lid falls into place. Then rotate lid clockwise to tighten completely.

CLEANING INSTRUCTIONS

- Wash thoroughly before first use.
- Snap open the drink seal before rinsing or washing.
- RINSE LID IMMEDIATELY AFTER EACH USE** with warm water.
- Lid and UNPAINTED stainless steel body are top-rack dishwasher safe. HAND-WASH ONLY any PAINTED stainless steel body.

- To wash by hand, soak the lid for 10 minutes in hot, soapy tap water. Hand-wash the body with warm water and a mild detergent. Rinse both the lid and body thoroughly before use.

- ALWAYS STORE MUG WITH LID REMOVED** to allow parts to dry completely.

ADDITIONAL CLEANING TIPS
For additional product cleaning tips, please visit www.GoContigo.com/cleaning.

LIFETIME GUARANTEE

for complete warranty information, see GoContigo.com.
www.GoContigo.com
©2016 Ignite USA, LLC. All Rights Reserved.
Should you have any questions about your purchase, please contact us at 1-888-262-0622 or GoContigo.com. 034843-08

230mm

Back

FOLD LINE

225mm

contigo®

SNAPSEAL™

GOBLET DE VOYAGE

Mode d'entretien et d'emploi

AVERTISSEMENT

- Attention. La boisson que vous êtes sur le point de déguster peut-être très chaude. Pour les meilleurs résultats faites toujours preuve de prudence dans l'utilisation.
- Conservez hors de portée des enfants lorsqu'il est rempli de liquides chauds.
- Pour utiliser correctement votre gobelet SNAPSEAL™ :

Enclenchez ouvrir à boire.

Enclenchez fermer pour sceller

- Avant de boire, vérifiez que le bouchon est adéquatement engagé dans le filetage du corps et serré à fond.
- Si vous remplissez avec un liquide bouillant, laissez le liquide refroidir pendant 3 minutes AVEC LE BOUCHON ENLEVÉ avant de monter le bouchon.
- Lors de la fixation du couvercle doit être en position ouverte.
- NE remplissez PAS excessivement. Remplissez jusqu'au-dessous du filetage du corps.
- NE chauffez PAS au four à microondes et ne congélez pas.
- N'employez PAS de produits de nettoyage contenant des agents de blanchiment, du chlore, des abrasifs et/ou d'autres produits chimique forts.
- NE continuez PAS à utiliser le produit s'il est endommagé.
- NE transportez PAS de gourde contenant un liquide dans un sac afin d'éviter toute ouverture accidentelle.

Ligne de remplissage

RECOMMANDATIONS D'UTILISATION

- Convient aux boissons chaudes ou froides.
- Le bouchon SNAPSEAL™ livré avec votre nouvel achat est conçu pour s'adapter exclusivement à votre nouveau gobelet. N'utilisez pas avec d'autres produits.
- Exercez une légèrement pression de haut en bas et tournez dans le sens antihoraire jusqu'à ce que vous entendiez un dé clic et que le bouchon se mette en place. Tournez alors le couvercle dans le sens horaire pour serrer complètement.

INSTRUCTIONS DE NETTOYAGE

- Lavez complètement avant la première utilisation.
- Enclenchez ouvrir le sceau de boisson avant de rincer et le lavage.
- RINCEZ LE COUVERCLE À L'EAU CHAUDE IMMÉDIATEMENT APRÈS CHAQUE UTILISATION** avec de l'eau tiède.
- Le bouchon et tout corps NON PEINT en inox peuvent être lavés dans le panier supérieur du lave-vaisselle. LAVEZ À LA MAIN tout corps en inox PEINT ou plastique.

- Pour laver à la main, trempez le bouchon pendant 10 minutes dans d'eau du robinet chaude et savonneuse. Lavez le corps à la main avec l'eau chaude et un détergent doux. Rincez abondamment le bouchon et le corps avant l'utilisation.

- RANGEZ TOUJOURS LE GOBELET AVEC LE BOUCHON RETIRÉ** pour permettre aux pièces de sécher complètement.

AUTRES CONSEILS UTILES DE NETTOYAGE
Pour d'autres conseils de nettoyage du produit, visitez www.GoContigo.com/cleaning.

GARANTIE À VIE

Pour plus d'information sur la garantie, visitez GoContigo.com.
www.GoContigo.com
©2016 Ignite USA, LLC. Tous droits réservés.
Si vous avez des question ou sujet de votre achat, veuillez entrer en contact avec nous ou 1-888-262-0622 ou à GoContigo.com. 034843-08

230mm

Material Specifications:
95 GSM uncoated

Additional Assembly Instructions:
Fold insert on half vertically so the English is facing out. Place insert sheet in each mug.